
Beboerbestyrelsesmøde afd.232 d.14.08 2024.  

Mie Jørgensen, Erik Dahl Johansen og Fl.Nielsen. 

       

                   Budget for 2025 blev gennemgået af Mie, som fandt anledning til spørgsmål på kommende 
afd.møde 21.08 kl.18.  

De sædvanlige sætteskader blev igen drøftet, og der håbes på aktion desangående.  

Der ventes ligeledes på 4 stk. terrasser. 

Der er udtrykt ønske om ekstra indskrænkning af hække. 

Det efterhånden alvorlige hundeproblem blev også drøftet, og det er påtrængende at få gjort 
yderligere. Man enedes om at tage det ad sædvanlige klagevej.  

Der sluttedes med det vigtige emne: Hvad skal vi spise til afd.mødet! Spændingen bibeholdes, var 
man enige om!  

Mødet blev hævet i nogeledes ro, og orden. 

Vel mødt til afdelingsmøde d.21.08. Kl.18.00 eller kl. 19.00 (Ikke spisende)  

           

        Mvh. Beboerbestyrelsen afd.232. 

 


